
 

 

Αθήνα, 22 Φεβρουαρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 τον Υπουργό Εσωτερικών 

Θέμα: «Σοβαρό πρόβλημα στις εγκαταστάσεις σχολείων στο Δήμο 

Κορυδαλλού- Μετεγκατάσταση 8ου Γυμνασίου Κορυδαλλού» 

Ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων 8ου Γυμνασίου Κορυδαλλού με 

ανακοίνωσή του ενημερωνόμαστε πως «αποδέχεται ομόφωνα τη μεταφορά 

του 8ου Γυμνασίου Κορυδαλλού από το κτήριο της οδού Αρκεσίνης 5 στο 

συγκρότημα των 3ου και 5ου ΓΕΛ Κορυδαλλού, με την προϋπόθεση να μην 

θιγεί καμία οργανική θέση των άλλων σχολείων. 

Η ασφάλεια των παιδιών μας αποτελεί πρωταρχικό μας μέλημα και οφείλουμε 

να την διασφαλίσουμε. Για το λόγο αυτό πιστεύουμε ότι η πρόταση 

μεταστέγασης είναι η καλύτερη δυνατή προσωρινή λύση στο μακροχρόνιο 

πρόβλημά μας, με ελπίδα και προοπτική να κατασκευαστούν νέα σχολικά 

κτήρια που θα επιλύουν το σοβαρό κτηριακό πρόβλημα των σχολείων του 

Δήμου μας.» 

Σύμφωνα με το Σύλλογο, η πρόταση του Δήμου αφορά στη μετεγκατάσταση 

του σχολείου σε έναν χώρο που παρέχει όλες τις προϋποθέσεις (αίθουσες 

διδασκαλίας, αίθουσα Φυσικο-Χημείας, αίθουσα Τεχνολογίας, Η/Υ, αίθουσα 

πολλαπλών χρήσεων, βιβλιοθήκη, κυλικείο), προαύλιο 1 στρέμμα με 2 

γήπεδα.  

Όπως ενημερωνόμαστε, ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων 8ου Γυμνασίου 

Κορυδαλλού χρόνια διεκδικεί ένα σύγχρονο και αξιοπρεπές σχολείο, καθώς το 

κτίριο είναι πλήρως ακατάλληλο ενώ, όπως αναφέρουν «σε ένα προαύλιο 100 

τετρ. μέτρων στοιβάζονται περισσότερα από 200 παιδιά, με αίθουσες 

διδασκαλίας στο υπόγειο, ακριβώς δίπλα από τον καυστήρα, ακόμα και με 

αίθουσες 14 - 25 τετρ. μέτρα που στοιβάζονται 15 - 25 παιδιά. Ο δε 

Υποδ/ντής μεταφέρει τα όργανα του χημείου καθημερινώς από το σπίτι του 
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στο σχολείο. Καθημερινά τα παιδιά ανεβοκατεβαίνουν περίπου 80 

σκαλοπάτια και όταν ο καιρός δεν το επιτρέπει προαυλίζονται στις βεράντες 

με κατεστραμμένα κάγκελα. Υπάρχουν τουαλέτες σε εξωτερικό χώρο που δεν 

είναι κατάλληλες για την υγιεινή των παιδιών. Κατά την ώρα της Γυμναστικής 

πρέπει να πηγαίνουν στα γηπεδάκια που βρίσκονται πίσω από το 

Δημαρχείο.»  

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως στον ίδιο χώρο θα 

αναγκαστούν να «στοιβάζονται»  καθημερινά και τις ίδιες ώρες  περισσότερα 

από 700 μαθητές, ηλικίας από 12-13  έως και 18 χρονών , με ό,τι  μπορεί να 

συμβεί από τον ανόμοιο αυτόν συγχρωτισμό, στην ομαλή λειτουργία του 

σχολικού συγκροτήματος, 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Ποια είναι η κατάσταση των σχολικών κτιρίων στο δήμο Κορυδαλλού;  

2. Πόσα σχολικά κτίρια υπάρχουν και πόσα παιδιά στεγάζονται;  

3. Ποια σχολεία συστεγάζονται και πόσοι μαθητές συνυπάρχουν; 

4. Με ποια κριτήρια επελέγη η συστέγαση του 8ου Γυμνασίου με το 5ο 

Λύκειο; 

5. Από άποψη αιθουσών και υποδομών μπορεί το 5ο Λύκειο να 

συστεγαστεί με το 8ο Γυμνάσιο χωρίς να επέλθει αλλαγή στην 

υφιστάμενη δομή του; 

6. Έχουν μελετηθεί πολεοδομικά οι αλλαγές που προγραμματίζονται να 

γίνουν στους χώρους γυμναστηρίων και βιβλιοθήκης για τη μετατροπή 

τους σε σχολικές αίθουσες; 

7. Η αλλαγή χρήσης των κτιρίων του 5ου Γυμνασίου που αφοορά σε 

οικήματα του 1986 περίπου έχει κατατεθεί και εγκριθεί από την 

πολεοδομία; 

8. Για ποιο λόγο δεν επελέγη το οικόπεδο που βρίσκεται δίπλα στο 8ο 

Γυμνάσιο για τη μετατροπή του σε σχολείο και την εκεί μετεγκατάσταση 

των παιδιών; 



9. Τελικά το οικόπεδο δίπλα στο 8ο Γυμνάσιο θα αξιοποιηθεί από το δήμο 

και αν ναι, για ποιο σκοπό και εντός ποιου χρονοδιαγράμματος; 

10. Ποια βελτιωτικά έργα έχουν γίνει για τα σχολικά κτίρια του δήμου 

Κορυδαλλού και ποιο ήταν το κόστος αυτών; 

11. Προβλέπεται η κτιριακή αποκατάσταση του 8ου Γυμνασίου και αν ναι, 

εντός ποιου χρονοδιαγράμματος και με ποιο κόστος; 

12. Προβλέπονται άλλα βελτιωτικά έργα σε σχολικά κτίρια και αν ναι εντός 

ποίου χρονοδιαγράμματος; 

13. Σε καιρό πανδημίας η συνύπαρξη περί των 700 παιδιών ηλικίας 12-18 

ετών που έχουν άλλη κοινωνική ζωή κρίνεται υγειονομικά ασφαλής και 

αν ναι με ποια κριτήρια; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




